

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned THAT:

There will be a special sitting of the municipal council scheduled for **Thursday**, **July 31st 2025**, beginning at 4:30 p.m. at the Municipality of Grosse Ile's conference room situated at 1-006 chemin Jerry, Grosse Ile, Quebec.

The following points will be on the agenda:

- Opening of the sitting
- Adoption of agenda
- HR File 203
- Closing of meeting

Given at Grosse Île, this 30th day of July 2025

Linda Romano

Director General and Clerk-Treasurer

CERTIFICATE OF PUBLICATION

I the undersigned, Linda Romano, Director General/Clerk Treasurer of the Municipality of Grosse Ile, certify under my oath of office that I have published this public notice on Thursday, July 31st, 2025 in the monthly municipal publication, and on the Municipality's website (www.mungi.ca) and by posting a copy thereof, at the following places: Jay's Grocery and the Grosse Île Community Center.

IN TESTIMONY WHEREOF, I give this certificate this 30th day of July 2025.

Linda Romano

Director General and Clerk-Treasurer



AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est donné par la soussignée, À L'EFFET QUE :

Une séance extraordinaire du conseil municipal aura lieu le jeudi 31 juillet 2025 à 16 h 30, dans la salle de conférence de la Municipalité de Grosse-Île, située au 1-006, chemin Jerry, Grosse-Île (Québec).

Les points suivants seront à l'ordre du jour :

- Ouverture de la séance
- Adoption de l'ordre du jour
- Dossier RH 203
- Levée de la séance

Donné à Grosse-Île, ce 30e jour de juillet 2025

Linda Romano

Directrice générale et greffière-trésorière

CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je, soussignée, Linda Romano, directrice générale / greffière-trésorière de la Municipalité de Grosse-Île, certifie sous serment que j'ai publié le présent avis public le jeudi 31 juillet 2025 dans la publication municipale mensuelle, sur le site Internet de la Municipalité (www.mungi.ca), et en affichant une copie dudit avis aux endroits suivants : épicerie Jay's Grocery et Centre communautaire de Grosse-Île.

EN FOI DE QUOI, je donne le présent certificat ce 30e jour de juillet 2025.

Linda Romano

Directrice générale et Greffière-trésorière